大连化物所因公出访事前公示表

出访人团组成员基本信息:			
姓名	部门		职务
李灿	五室		室主任
出访国家或地区	韩国	顺访国家或地区	
出访任务	参加第二十七届国际光化学研讨会		
出国预算	26000元		
经费来源	√课题组		
开始日期	2015年6月27日	结束日期	2015年7月4日
往返路线	大连-济州岛-大连		

主要日程安排:

2015.6.27, 由大连出发前往韩国济州岛

2015.6.28-7.3,参加第二十七届国际光化学研讨会,并作邀请报告 2015.7.4,离开济州岛返回大连

邀请单位介绍:

国际光化学研讨会(International Conference on Photochemistry, ICP)始于1962年,是光化学领域最古老最成熟的系列国际会议之一,每两年举行一次,也是国际光化学研究领域最大和最具影响力的综合性学术研讨会,旨在为世界各地的光化学研究人员搭建沟通桥梁,共享研究成果,促进学术交流,探讨及建立合作研究。此次第二十七届国际光化学研讨会将于2015年6月28-7月3日在韩国召开。

下附:邀请信



February 27, 2015

Professor Can Li

State Key Laboratory of Catalysis Dalian Institute of Chemical Physics Chinese Academy of Sciences Dalian 116023, Liaoning, China

Dear Professor Can Li,

We are very pleased to invite you to as an invited speaker at the 27th International Conference on Photochemistry (ICP2015) which is to be held at the ICC JEJU, Jeju Island, Korea, from June 28 to July 3, 2015.

Started in 1962, ICP is one of the oldest and most established international conferences in the field of Photochemistry. It provides photochemists and scientists in related fields with a major forum to discuss their latest developments in fundamental and applied photochemistry and the related sciences.

We are certain that your stimulating lecture will inspire the attendees, particularly the young scientists who are entering into this exciting field of photochemistry.

To facilitate your participation in ICP2015, we are pleased to offer you complimentary registration, banquet and the half-day excursion.

Please kindly visit our official conference website (www.icp2015.org) for further information about the ICP2015.

Yours sincerely,

Kyung Byung Yoon

Kyung Byung Yoon

ICP2015 Chair, Local Organizing Committee